至: 萬兆豐國際證券有限公司

To: Marigold International Securities Limited

行使認股證/供股權申請表格

EXERCISE OF WARRANTS / SUBSCRIPTION OF RIGHTS REQUEST FORM

| 客戶姓名 | |
|--|---------------------|
| Client Name: | |
| 戶口號碼 Account No. | |
| Account No.: 聯絡電話 | |
| Telephone No.: | |
| 客戶主任編號 | |
| AE Code | |
| 認股證/供股權詳情 Warrant / Rights Details 股票名稱 Stock Name: | 股票編號 Stock Code: |
| | Stock code. |
| 數量** | |
| Stock Qty: | |
| 行使/供股價 | |
| Exercise / Subscription Price: | |
| | |
| 客戶簽署 Authorized Signature(s) | |
| 費用 Charges: 手續費 | |
| 請留意持有足夠之股數以供認購/行使之用 Please have sufficient fund for subscription / exercise | |
| | |
| 附註: 1. 請於適當方格獎上標示 2. 請將*刪除不適用之項目 3. 閣「需註意數據中央結算系統與則賦予的指示,香港結算公司代理人尊重閣下之股權,於會議當日仍然持有相關之股份數目於中央結算系統之戶口內。此外,香港結算公司代理人有權難稅要勞毛與愈與首未能於會議之前完成全數之股票過戶登記。 4. 所有中央結算系統執行之行動都受到中央結算系統規則和規例監管,香港結算公司會不時發出有關參與者協議及其他相關文件。 | |
| Note: 1. Please tick the appropriate box(es) 2. Please delete any inapplicable under* 3. You are reminded that under CCASS rules the giving of instruction to HKSCC Nominees in respect of your shares constitute an undertaking by you to maintain the relevant number of shares in you CCASS Stock Accounts on the meeting date. Further, HKSCC Nominees reverses the right to allocate voting rights between participants in the event that not all shares are re-registered in its | |